
ROMÂNIA
JUDEŢUL ALBA 
MUNICIPIUL ALBA IULIA
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

Încheiat azi  20 februarie 2015,  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local
al municipiului  Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  147/2015  a  Primarului
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel  Jeler:  ”Conform  regulamentului,  supun  la  vot  aprobarea  procesului

verbal al ședinței anterioare.  Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 14 voturi pentru și 4 voturi împotrivă

Zdrânc Daniel, Clepan Dimitrie, Vasile Crișan, Medrea Bogdan.”
Marcel  Jeler:  ”Are  cuvântul  doamna  Oneţiu  Cornelia  Maria,  preşedinte  de

şedinţă.”
Onețiu Cornelia Maria: "Din totalul de 21 de consilieri aleși, sunt prezenți un

număr de 17 de  consilieri. Lipsește domnul  consilier  Șerdean Dorin Pavel,  Pocol
Dorin,  Marius  Adrian  Costinaș,  Jidveian  Ovidiu  Viorel.  Domnul  consilier  Marius
Adrian Costinaș intră în sala de ședință în timpul discutării proiectului nr. 4 al ordinii
de zi. Domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel în timpul discutării  proiectului nr. 16
al ordinii de zi. Aşadar şedinţa noastră este legal constituită.”

Marcel  Jeler:  „Domnilor  consilieri,  doresc  să  precizez  faptul  că,  la  lucrările
şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Teofila Ţîr – director
executiv,  doamna Silvia  Moldovan – director  tehnic,  d-na Georgeta  Rânghet  –  şef
Serviciu  administraţie  publică  locală,  juridic,  contencios,  autoritate  tutelară,  d-na
Mihaela  Petcu -  consilier  Serviciu administraţie  publică locală,  juridic,  contencios,
autoritate tutelară,  doamna Călin Hedviga - arhitect şef,  doamna Crina Dumitrescu –
Director Direcţia Programe, domnul Bucur  Vasile – şef Birou resurse umane, relaţii
internaţionale, doamna Aurica Groza - șef  Serviciu public comunitar pentru cadastru
și agricultură, domnul Inurean  Ioan- şef  Serviciu administrarea patrimoniului local,
doamna Delia Cristescu - director SPAS, precum şi presa."

Oneţiu Cornelia Maria: "Supun  aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea
pentru această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână.
Cine este pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu   17   voturi pentru  şi un vot
împotrivă Vasile Crişan."

Oneţiu  Cornelia  Maria:  "Pe  ordinea  de  zi  avem  24  proiecte   de  hotărâri.
Suplimentar au fost introduse 5 proiecte, după cum urmează:

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei convenţii de constituire



a dreptului de uz şi a dreptului de servitute asupra unui imobil (teren) 
26.  Proiect  de  hotărâre  privind  transmiterea  în  folosinţă  gratuită  către

ASOCIAȚIA INTERCOMUNITARĂ  DE  DEZVOLTARE  ALBA IULIA(AIDA)  a
unor spații situate în incinta direcției Programe și a Primăriei municipiului Alba Iulia.

27. Proiect de hotărâre privind mandatarea domnului avocat Toacă Robert de a
reprezenta  interesele  Consiliului  local  al  municipiului  Alba-Iulia  în  Dosar  nr.
7223/107/2012

28. Proiect de hotărâre privind  deplasarea  domnului Mircea Hava – Primar al
municipiului Alba Iulia în Italia în perioada 21 – 26 februarie 2015

29. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce
lucrările Consiliului local al municipiului Alba Iulia în perioada martie  – mai 2015

Proiectul nr. 2 Alegerea viceprimarului municipiului Alba-Iulia este retras de pe
ordinea de zi.”

Paul Voicu: ”Mai avem un articol suplimentar la proiectul nr. 17:
Art.8 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „ EXTINDERE CIMITIR MUNICIPAL,

ALBA  IULIA,  B-DUL  INCORONARII,  NR.19,  solicitant MUNICIPIUL  ALBA
IULIA”, conform planului de situatie anexat.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Supun la vot proiectul ordinii de zi cu  modificările și
completările aduse. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 16  voturi pentru și un vot împotrivă
Vasile Crișan.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Și acum vă prezint următorul 

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

I Proiecte de hotărâri privind: 

1. Schimbarea din funcția de viceprimar al municipiului Alba Iulia a domnului
Șerdean Pavel Dorin

2. Alegerea viceprimarului municipiului Alba Iulia - retras
3.  Aprobarea bugetului  general  de venituri  și  cheltuieli  al  municipiului  Alba

Iulia pe anul 2015
4.  Utilizarea  sumelor  din  excedentul  anului  2014  al  activităților  instituțiilor

publice finanțate integral din venituri proprii (centre bugetare din învățământ)
5. Aprobarea și stabilirea modalității de decontare a cheltuielilor de transport în

comun efectuate de donatorii de sânge
6.  Utilizarea  sumelor  din  excedentul  bugetului  local,  din  anii  precedenți,  ca

sursă de finanțare a cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2015 
7.  Documentația  tehnico-economică,  faza  DALI,  pentru  obiectivul  :

”Regenerarea spațiului public de agrement, zona Schit – Alba Iulia”
8.  Stabilirea  contravalorii  atestatului  de  producător  și  a  carnetului  de



comercializare a produselor din sectorul agricol
9. Alocarea unor sume de bani pentru activități culturale în anul 2015
10.Plata cotizației Municipiului Alba Iulia către Asociația ICLEI – International

Council for Local Environmrntal Initiatives, penttru anul 2015
11.  Planul  de  perfecționare  al  funcționarilor  publici  din cadrul  aparatului  de

specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia și din cadrul serviciilor publice aflate
în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia, pentru anul 2015

12. Participarea Municipiului Alba Iulia pentru anul 2015, în cadrul Acordului
de Cooperare aprobat prin Hotărârea nr. 184/2014 a Consiliului local 

13. Modificarea Hotărârii nr. 394/2014 a Consiliului local privind participarea
Municipiului Alba Iulia la proeictul Dezvoltarea comunităților locale prin economie
socială 

14. Încheierea Actului adițional nr. 2 la Contractul pentru acordarea de servicii
sociale nr. 16093/2014 dintre Municipiul Alba Iulia prin Direcția de asistență socială și
Asociația Caritas Alba Iulia – Asistență socială și medicală pentru susținerea financiară
a Centrului de îngrijire medicală și asistență socială la domiciliu Alba Iulia

15. Încheierea Actului adițional nr. 2 la Contractul pentru acordarea de servicii
sociale  nr.  18159/77/2013  dintre  Municipiul  Alba  Iulia  prin  Direcția  de  asistență
socială  și  Asociația  Filantropia  ortodoxă  Alba  Iulia,  pentru  susținerea  financiară  a
”Serviciului socio-medical de îngrijire la domiciliu a persoanelor vărstnice Alba Iulia” 

16. Modificarea Hotărârii nr. 179/2014 a Consiliului local  privind aprobarea
Regulamentului de funcționare și utilizare a Bazinului Olimpic din municipiul Alba
Iulia 

17. Aprobarea unor documentații de urbanism : 
Art.1 Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  BAZA  DE

AGREMENT ZONA BAZIN OLIMPIC,  ALBA IULIA,  STR.REPUBLICII,  NR.7,
solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, 

Art.2:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Detaliu  „EXTINDERE  LOCUINTA  PE
ORIZONTALA  SI  VERTICALA,  ALBA  IULIA,  STR.  BUCURESTI,  NR.66,
solicitant MIHALTIAN DORIN”, 

Art.3:  Aprobă Planul  Urbanistic  Detaliu  „EXTINDERE LOCUINTA, ALBA
IULIA, STR.ARMONIEI,  NR.1,  solicitant  JIBETEAN IOAN DORIN, JIBOTEAN
MARIA, JIBOTEANU NICOLAE”, 

Art.4:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Detaliu  „AMENAJARE  ZONA  DE
AGREMENT LA BAZA SPORTIVA “WINNER’ S CLUB TALNAR, ALBA IULIA,
STR. PACII, NR.15, solicitant S.C. WINNER'S CLUB TALNAR SRL”, 

Art.5 Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „ELIMINARE TRONSON STRADA,
ALBA IULIA,  STR.CONSTANTIN NOICA,  NR.2,  solicitant  STANILA ADRIAN
IOAN”, 

Art.6 Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  „REGLEMENTARE  REGIM  DE
CONSTRUIRE  LOCUINTE  INDIVIDUALE  SI  A TRAMEI  STRADALE,  ALBA
IULIA – OARDA DE SUS STR.SOIMULUI, FN, solicitant PRATA VALERIA”, 

Art.7 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE PUZ IUSURI, aprobat
CU HCL 446/2007,  PT.  SCHIMBAREA ZONEI  FUNCTIONALE,  ALBA IULIA,



STR.VIILOR,  NR.53,  solicitant  POP IOAN RADU,  POP RODICA ELENA, POP
MIHAI, S.C. ARION TRANS SRL”, 

Art.8 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „ EXTINDERE CIMITIR MUNICIPAL,
ALBA  IULIA,  B-DUL  INCORONARII,  NR.19,  solicitant MUNICIPIUL  ALBA
IULIA”, conform planului de situatie anexat.”

18. Revocă Hotărârea nr. 348/2009 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia
19. Expertiza tehnică extrajudiciară întocmită în Dosar nr. 8250/176/2014, aflat

pe rol la Judecătoria Alba Iulia 
20. Expertiza tehnică extrajudiciară întocmită în Dosar nr. 8523/176/2014, aflat

pe rol la Judecătoria Alba Iulia 
21. Expertiza tehnică judiciară întocmită în Dosar nr. 9746/176/2011, aflat pe rol

la Judecătoria Alba Iulia 
22.  Raportul  de  expertiza  tehnică  judiciară  întocmită  în  Dosar  nr.

9711/176/2014, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia 
23. Propunerile de atribuire în proprietate a terenului aferent caselor particulare 
24.  Modificarea Hotărârii  nr.  214/2014 a  Consiliului  local  privind aprobarea

Regulamentului  de  organizare  şi  funcţionare  a  sistemului  de  parcare  cu  plată  în
Cetatea Alba Carolina

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei convenţii de constituire
a dreptului de uz şi a dreptului de servitute asupra unui imobil (teren) 

26.  Proiect  de  hotărâre  privind  transmiterea  în  folosinţă  gratuită  către
ASOCIAȚIA INTERCOMUNITARĂ  DE  DEZVOLTARE  ALBA IULIA(AIDA)  a
unor spații situate în incinta direcției Programe și a Primăriei municipiului Alba Iulia.

27. Proiect de hotărâre privind mandatarea domnului avocat Toacă Robert de a
reprezenta  interesele  Consiliului  local  al  municipiului  Alba-Iulia  în  Dosar  nr.
7223/107/2012

28. Proiect de hotărâre privind  deplasarea  domnului Mircea Hava – Primar al
municipiului Alba Iulia în Italia în perioada 21 – 26 februarie 2015

29. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce
lucrările Consiliului local al municipiului Alba Iulia în perioada martie  – mai 2015

         II Diverse
III  Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru

luna martie 2015.

Onețiu Cornelia Maria: ”Vă propun să trecem la ordinea de zi.”
Paul  Voicu:  ”V-aș  propune  să  discutăm proiectul  nr.  16  cu  bazinul  olimpic

deoarece sunt și instructorii și părinții aici.”

16. Modificarea Hotărârii nr. 179/2014 a Consiliului local  privind aprobarea
Regulamentului de funcționare și utilizare a Bazinului Olimpic din municipiul Alba



Iulia.
Se dă cuvântul domnului Paul Voicu  care prezintă proiectul de hotărâre precum

şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Paul  Voicu:  ”Dacă  îmi  permiteți,  doamna  președintă.  V-aș  prezenta  câteva
lucruri despre acest regulament  și modificările pe care le-am discutat cu executivul,
cu directorul de la baze sportive, cu administratorul și în speță dânșii au fost la noi
miercuri și am convenit câteva lucruri  vis a vis de program. Și modalitatea de vot      v
-aș propune, doamna președintă, pe articole și pe puncte ca să putem să parcurgem, că
altfel o să fie inadvertențe de tot felul. Sunteți de acord?”

Domuța Iulius Viorel: ”Da.”
Paul Voicu: ”Odată, aveți în regulament, dacă veți parcurge proiectul la articolul

7 programul de la bazinul olimpic.
Punctul a) Clubul sportiv de luni până vineri. Nu mai este de la 11,00 - 17,00  și

sâmbăta de la 9,00 la 18,00. Am primit o adresă de la Clubul sportiv. Doamnă, știți
orele că eu nu am adresa aici?”

Doamna de la Clubul sportiv: ”Este luni, marți și joi de la 18,00 la 20,00. Am
convenit.”

Paul Voicu: ”Sută la sută le știți bine?”
Doamna de la Clubul sportiv: ”Da.”
Paul Voicu: ”Pentru că noi am primit o adresă de la Nicuşor Marcu directorul de

la Liceul Sportiv  dar nu o am acum la mine. Dacă știți exact cum a trimis-o, vă rog să
o aduceți să nu greșim iarăși. Am sunat la secretariat să mi-o aducă și mi-a adus alta.”

Doamna de la Clubul sportiv: ”Poftiți!”
Paul Voicu: ”Mulțumesc frumos!
Avem de luni până vineri de la 13,00 și cea mai avansată oră este 17,00. Da?”
Doamna de la clubul sportiv: ”Da. 11,00 la poziția 4 Lobonțiu Marius. De la

11.00.”
Paul Voicu: ”La poziția 4 este ora 11,00.”
Doamna de la Clubul sportiv: ”Da.”
Paul Voicu: ”Și sâmbăta de la 9,00 la 17, 00. Ok?”
Doamna de la Clubul sportiv: ”Da. Și luni, marți și joi de la 18,00 la 20,00. Am

trecut 18,30 - 20,30 și ați fost de acord cu 18,00 - 20,00.”
Paul Voicu: ”Ok. Având în vedere acest aspect, modificarea oficială de la secția

de înot, punctul ”a”, eu cred că poate să rămână așa. Și nu cred că aveți nemulțumiri.



Dacă aveți. vă rog să luați cuvântul.
Și trecem la punctul ”b” Inițieri care, tot în acord  cu ei l-am propus  de luni de

la 11,00  la 17,00 adică, îl propunem azi în ședință, de luni până vineri  de la 17,00
până la 20,00 și sâmbăta  de la 9,00 la 17,00. Dacă aveți discuții? Dacă nu sunt, trecem
la punctul următor.

Punctul ”c„ agrement. Nu mai este luni, sâmbăta și duminica. Este tot timpul
programului de luni până duminică de la 7,00 - 22,00. Am discutat și aspectul acesta
cu domnii instructori și nu este nici o problemă dacă sunt în timpul programului, cei
de la Clubul sportiv și în timpul programului de inițiere nu prevede dacă sunt adulți
acolo. Dânșii sunt zi de zi acolo. Sunt și oameni care sunt rău intenționați. Li se spune
de  10  ori  un  lucru  și  nu  înțeleg  nicicum.  Încercăm  noi  prin  angajații  noștri  și
administratorul de acolo  să-i  facem să înțeleagă. Sunt chiar chestiuni punctuale și
odată la o lună sau două  se întâmplă câte ceva pe acolo. Dacă vreți să luați cuvântul și
dumneavoastră sau să întrebați  și  dumneavoastră ceva,  domnii  de la bazin care au
activități foarte multe acolo sunt aici dacă vreți să lămuriți anumite probleme.”

Mircea Petric: ”Dacă au ajuns la o înțelegere inițierea și performanța atunci nu
mai este nici o problemă. Aceasta era problema. Intrau înainte de ora 17,00.”

Paul Voicu: ”V-aș propune, doamna președintă, să votăm acest punct sau din
acest subpunct din regulamentul program ca să putem trece la alte condiții și la tarife.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Supun la vot articolul 7. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, articolul 7 a fost votat cu 17 voturi pentru.”

Paul Voicu: ”Programul s-a votat. Ne-am înțeles. Trecem mai departe la celelalte
puncte.

În speță, suntem la capitolul 7 Tarife. Aici v-aș propune să le prezint  pe toate,
după aceea să luați cuvântul dacă aveți discuții.

Propunerea care există la punctul 1: 10 lei pe ședința de două ore. De la 5 lei la
10 lei. Eu vi le prezint să vi le notați și după aceea dacă vreți să luați cuvântul.

Pentru adulți  15 lei ședința de două ore.  Modificare de la 12 lei.  Intrarea la
saună pentru elevi, studenți, pensionari, șomeri 5 lei pe 15 minute. De fapt, le aveți
acolo. Nu cred că ar trebui să le mai citesc eu pe toate.

Abonamentele  sunt  în  concordanță  cu  biletele   care  au  fost  pe  două  ore.
Executivul, am retras punctul 12 și 13, pachetele cu promoții, că nu suntem nici la
iaurt, nici la sana și nici alte produse  agroalimentare. A rămas și curge 14  și așa mai
departe cu taxa de acces la tribună.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Discuții?”

Intră în sala de şedinţă domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.

Mircea Hava: ”Un singur lucru pe care trebuia să-l mai spuneți  pentru inițiere.
Nu se mai plătește taxa de culoar. Taxa de culoar se plătește pentru cei care  doresc să
închirieze doar azi. Există taxa pentru grup. Deci, toate lucrurile acestea le-am discutat
cu profesorii  care se  ocupă de inițiere,  care sunt  acolo și  oamenii  noștri  care sunt
angajați  acolo.  Au  căzut  de  acord.  Așa  mergem  în  continuare.  Și  am  modificat



programul pentru inițiere și  am discutat de taxe. Așa cum ne-am înțeles, așa le-am
pus.”

Medrea  Bogdan:  ”Mă bucur  foarte  mult  că  nu  ați  ținut  cont  de  propunerile
noastre cu pachete de duminica! Oricum era gol bazinul și erau de bun augur acolo!”

Mircea Hava: ”De ce nu dați și voi curentul gratis?”
Medrea Bogdan: ”Sunt pachete pentru a stimula, în condițiile în care bazinul

este gol. O altă propunere pe care am făcut-o și de care nu s-a ținut cont este tariful de
5 lei pentru copii. S-a făcut 10 lei. Nu am discutat în comisie  de mărirea nici unui
tarif. Văd că l-ați făcut 15 lei! Tot ca o recomandare era  să scoatem  timpul de 15
minute pentru saună care, zic eu că nu îți trebuie mai mult de 15 minute. Dacă cineva
vrea, doamne ajută-i! Propunerile noastre ar fi să reintroducem  aceste puncte și să le
votăm,  doamna președintă!  Tariful  de  5 lei  pentru copii,  elevi,  studenți  să  rămână
nemodificat. La punctul 3 și 4 să eliminăm timpul și să reintroducem  pe ordinea de zi
punctele 12 și 13. Oricum, la sumele pe care le avem, la un miliard 600 pe lună de
plată, zic eu, vom încerca să stimulăm vânzarea pentru că, altfel o să creștem și mai
mult.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Alte discuții?”
Rareș Buglea: ”Care este taxa pentru tribună?”
Mircea Hava: ”Este scoasă.”
Rareș Buglea: ”Apare și de aceea am întrebat.”
Mircea Hava: ”Foarte bine că ai văzut-o.”
Paul Voicu: ”Retragem și taxa de 2 lei pentru tribună. Și punctul 14 este retras.

Doamna Onețiu, vă rog să întrebați dacă mai sunt discuții.”
Onețiu Cornelia Maria: ”Supun la vot în forma inițială. Retragem punctul 14.”
Paul Voicu: ”12 și 13 și 14.”
Doamna din public: ”Am eu o întrebare în calitate de părinte. Copiii noștri care

merg la instruire. O oră. De ce să plătească un tarif de 10 lei ca și ceilalți copii sau
persoane care merg și stau două ore, cât e timpul necesar. Copiii noștri merg, stau o
oră, fac antrenamente și gata. Atunci, ar fi normal timpul pentru acea oră să fie redus.”

Paul Voicu: ”Numai puțin, dacă îmi permiteți! Și acest lucru l-am discutat cu
toată lumea. Și nimeni nu stă o oră acolo. Deci, până când își iei brățara, până când
intri, până când te duci la dușuri, până te echipezi, până faci un duș, până termini o
oră, până vi înapoi, până faci dușul, până te îmbraci. Durează. Pentru oricine, copil,
adult, asta înseamnă ședința de două ore, folosirea integrală a tuturor serviciilor de la
bazin. Nu doar o oră luciul de apă. Aceasta înseamnă folosirea bazinului olimpic.”

Domnul din public: ”Stau 50 sau 60 de minute fizic în apă.”
Paul  Voicu:  ”Dacă  erați  un  pic  atent  mă  înțelegeați  ce  am  spus.  Folosirea

integrală a bazinului olimpic înseamnă duș, saună, căldură.”
Mircea Hava: ”S-a scos taxa de culoar de 80 de lei. aceasta a fost negocierea.

Vreau să vă spun că suntem cel mai jos. 220 de lei în alte părți taxele pe culoar. Nu
contează  treaba  aceasta.  Nimeni  însă  nu  a  ridicat  problema.  Și  am  discutat  aici.
Bazinul este, și nu discutăm de eficiență, nici nu aș fi crezut vreodată, nici nu aș fi
visat vreodată că va fi măcar 50%. Bazinul nu este un serviciu public ca și iluminatul.
Sunt 215 oameni pe medie care au folosit bazinul. Noi am discutat. Vrem ca și copiii



să se poată duce să învețe și când ajung adulți o să le placă  sportul acesta și se vor
duce. Aceasta a fost discuția noastră. Din punctul meu de vedere să fie gratis, să voteze
Consiliul local să fie gratis!”

Domnul din public: ”Da! Dar noi va trebui să suportăm aceasta!”
Mircea Hava: ”Păi bineînțeles! Ca părinte suportați treaba aceasta, domnul meu!

Că de aceea sunteți părinte! Cred! Și eu am suportat la copiii mei! Deci, nu punem
toată ziua chestia aceasta. Dacă se dorește trei lei, nu am nici o problemă!Vă spun!
Bazinul, tot ca părinte, suportați treaba aceasta! Din câte taxe și impozite, pe cinci luni
și jumătate  au fost vreo 630 de mii  de lei cheltuieli. Ce s-a încasat a fost în jur de 200
de mii de lei. O treime. Aceasta a fost discuția. De aici a pornit toată discuția. Trebuie
să facem ceva.”

Domnul din public: ”O promovare ca să atrageți  copiii și  oamenii să vină la
bazin.”

Mircea Hava: ”Puneți-o dumneavoastră! Pe cuvântul meu de onoare! Noi am
discutat cu profesorii și nu știu de ce nu a spus domnul viceprimar Paul Voicu! Ne-am
înțeles că în termen foarte scurt, în două săptămâni, ei își fac o asociație profesională.
Această asociație profesională va avea un regulament pe care o să-l adoptăm și noi aici
pentru că, în mod normal cei care fac inițiere trebuie să fie oameni care știu să facă
inițiere. După care, uitați-vă că avem aici pachetele pentru școală, pentru toată lumea
care dorește să vină. O să ieșim și pe presă dacă trebuie să spunem: veniți la bazinul
olimpic! Să vedem ce putem să facem să promovăm. Așteptăm să vină clasa. Gândiți-
vă că are doi metrii. Noi nu ne putem lua responsabilitatea dacă vine clasa a treia de la
Școala Agârbiceanu cu 25 de copii. Dar acestea trebuie să le discutăm cu profesorii de
sport. Orele de sport să le facă acolo cei care doresc. Și pe urmă, poate dintre aceștia
se vor duce la inițiere. Că de învățat nu o să putem noi să îi învățăm. Poate la inițiere.
După 10 sau 15 ore sau câte se fac la inițiere, copiii vor putea să înoate. Și pe urmă vor
putea să înoate și vor veni să folosească bazinul. Însă, vă spun sincer. Nu am crezut
după atâta  tam tam, după atâta politică  măruntă câtă s-a făcut  pe seama bazinului
olimpic că nu va fi plin. Nu știu dacă vă duceți sâmbăta sau duminica să vedeți ce e
acolo.”

Raul Sebastian Tudorașcu: ”Două sau trei mașini.”
Mircea Hava: ”Deci, onor Consiliu local!”
Rareș Buglea: ”Cât durează la un copil inițierea? Ca perioadă.”
Doamna din public:  ”Depinde de fiecare copil.  Sunt care învață în două-trei

ședințe.”
Onețiu Cornelia Maria: ”Dacă doriți să luați cuvântul, vă rog să vă înscrieți la

cuvânt. Dacă nu, supun la vot  fără punctul 12, 13 și 14. Prima dată. Și după aceea
fără. Votăm de două ori.”

Mircea Hava: ”Încă ceva. Uitați-vă că sunt competiții pe care le puteți organiza
gratuit. Numai să vreți. Pachetul este foarte larg. Dar înțelegeți-ne și pe noi.  Ceva
trebuie pus aici. Asta e. Dar ar fi mai bine și poate dă Dumnezeu să stăm și noi mai
bine cu banii. Și atunci  o să facem reduceri.”

Medrea Bogdan: ”Supuneți la vot cu amendamentele!”
Onețiu Cornelia Maria: ”Nu. Prima dată fără. Și vedem.”



Medrea Bogdan: ”Deci, cu tariful de 10 lei dublat  la copii? Ca să înțelegem!
Nu?”

Onețiu Cornelia Maria: ”În forma în care a fost prezentat, exclus 12, 13 și 14,
pachetele și taxa de tribună. Supun la vot proiectul așa cum a fost prezentat. Excludem
12, 13 și 14 și pachetele și taxa de tribună. Cine este pentru?”

”Fiind  supus  la  vot,  proiectul   a  fost  votat  cu  13  voturi  pentru  și  5  voturi
împotrivă Jidveian Ovidiu Viorel, Medrea Bogdan, Zdrânc daniel, Clepan Dimitrie,
Vasile Crișan.”

Proiectul a fost respins întrucât nu s-a întrunit numărul de voturi necesar.

Marcel Jeler: ”Se vede deja 2/3.”
Medrea  Bogdan:  ”Aș  vrea,  domnule  Primar,  să  umpleți  bazinul  cu  tarifele

acestea!”
Mircea Hava: ”Să se umple bazinul cu ce vreți dumneavoastră!”
Rareș Buglea: ”Cu apă!”
Doamna din public: ”Văd că s-a făcut 10 lei pentru copii. De ce nu s-a mărit și

la  personalul  de  agrement?  Dar  dublu!  Că  așa  plătim noi  pentru  copii!  De  ce  la
persoanele de agrement s-a pus doar trei lei?”

Ioan Bogățan: ”Povestea cu capra vecinului o știți, doamnă?”
Doamna din public: ”O știu, domnule!”
Pleșa  Gabriel:  ”Vreau  să  vă  spun  următorul  lucru.  Când  ne-am întâlnit,  am

povestit  trei  ore  despre  problema  aceasta.  Nu  am  venit  neinformați.  Colegii  din
primărie care se ocupă de acest lucru au luat tarife  din alte orașe. Au luat tarife de la
alte bazine și am considerat mărirea aceasta în prima fază. De ce? Dacă măream foarte
tare și ziceți să dublăm și la agrement. Vrem să vedem acum. E o perioadă de probă.
Vom vedea cum funcționează.   Regulamentul acesta se mai poate modifica. Vrem să
vedem dacă ne atingem obiectivele prin modificarea regulamentului. Și după aceea,
sigur, dacă treaba nu merge ne mai consultăm cu dumneavoastră și cu domnii profesori
și vedem ce  e de făcut.”

Doamna din public: ”La bazinul de la Oradea numai pentru copiii de la 10 ani se
plătește, la Hunedoara  au  un număr de ședințe  gratuite din partea consiliului local.
La noi nu avem.”

Ioan Bogățan: ”Aș vrea să întăresc ideea domnului Primar. Noi considerăm  că
bunul  public  trebuie  folosit   pentru  publicul  municipiului  Alba-Iulia.  Clar.  Deci,
bazinul nu este un loc unde să îl poată folosi tot municipiul Alba-Iulia. Trebuie să
rețineți chestia aceasta și să învățați. La fel ca și iluminatul este un serviciu public de
care se folosește toată lumea, ca și alte servicii publice. Dar bazinul olimpic nu este în
domeniul public pentru toată lumea. Și cu asta am încheiat.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 29/2015.

2.  Schimbarea din funcția de viceprimar al municipiului Alba Iulia a domnului
Șerdean Pavel Dorin



Se dă cuvântul doamnei  Georgeta Rânghet  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marcel Jeler: ”Schimbarea se face prin vot secret.”
Zdrânc Daniel: ”Dar se poate face și în absența domnului viceprimar Șerdean?”
Marcel Jeler: ”Da. Se poate. Vă rog să rețineți. Nu este necesară prezența pentru

că  nu  este  vorba  despre  o  schimbare  având  la  bază  niște  probleme,  eu  știu,
profesionale ci politice care face parte implicit din  jocul politic. Votul este secret. Așa
zice legea. Nu eu vreau.”

Se împart buletinele de vot.
Georgeta Rânghet: ”Încercuiți ce doriți. Da sau nu. Vreți schimbarea sau nu?
Comisia de validare: domnul consilier Sandu Cornel Stelian, Pleșa Gabriel și

Pocol Dorin care nu este prezent.”
Rareș Buglea: ”Mai explicați, vă rog, încă odată procedura.”
Onețiu Cornelia Maria: ”Încercuiți răspunsul corect.”
Sandu Cornel Stelian: ”Ce considerați.”
Comisia de validare se retrage pentru numărătoarea voturilor.
Onețiu Cornelia Maria: ”Anunțăm rezultatul. Domnul președinte al comisiei de

validare, domnul Sandu Cornel Stelian.”
Sandu Cornel Stelian: ”Au fost 18 voturi valabil exprimate. Treisprezece voturi

pentru schimbarea domnului viceprimar Șerdean Dorin Pavel și 5 voturi împotrivă.”
Georgeta Rânghet: ”Am și eu o completare. Dacă se poate să se suplimenteze cu

un articol și anume: prevederile prezentei hotărâri intră în vigoare la data comunicării
hotărârii.”

Marcel Jeler: ”Conform legii, hotărârile cu caracter individual intră în vigoare
de la cinci zile de la comunicare.”

Georgeta Rânghet: ”Cât?”
Onețiu Cornelia Maria: ”Cinci zile?”
Marcel Jeler: ”Da.”
Domuța Iulius Viorel: ”De la data comunicării?”
Georgeta Rânghet: ”Când intră în vigoare o hotărâre?”
Mircea Hava: ”Când îi dă hotărârea. Trebuie comunicată hotărârea.”
Marcel Jeler: ”Vrei să scri în hotărâre?”
Paul Voicu: ”Deci, ați notat de la data comunicării?”

S-a adoptat Hotărârea nr. 30/2015

3.  Aprobarea bugetului  general  de venituri  și  cheltuieli  al  municipiului  Alba



Iulia pe anul 2015
 Se dă cuvântul  doamnei Teofila Țîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum

şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare

din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze  economico-sociale,  buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Teofila  Țîr:  ”După  cum  ați  văzut  în  materialele  dumneavoastră,  a  fost
prezentat bugetul cu procente atât din bugetul, din execuția anului precedent  cât și din
bugetul  planificat pe anul 2015. Bugetul s-a elaborat pe cele două secțiuni: secțiunea de
funcționare și secțiunea de dezvoltare. Aveți procentele atât pe partea de venituri cât și pe
partea de cheltuieli. Astfel suma total buget estimată a se realiza pe partea de venituri pe
2015 este de 171725,52 mii lei.

La partea de venituri, din ce s-ar compune veniturile? 
Venituri proprii estimate a se realiza în 2015 41787 mii lei, cote și sume

defalcate din impozitul pe venit 50733,6 mii lei, sume defalcate din TVA 43825 mii lei,
sume defalcate din TVA pentru echilibrare bugete locale 574 mii lei, sume FEN și pentru
proiecte de finanțare nerambursabile 13410,51 mii lei, subvenții pentru sănătate 60 mii
lei.

Sume din excedentul anilor precedenți care sunt în procent  de 12,42%. În
plus, față de ceea ce este trecut acum în materialele prezentate către dumneavoastră am
cuprins suma de 9,07 mii lei care reprezintă venituri din valorificarea  bunurilor, sume
care se vor cuprinde în bugetul anului la momentul încasării lor. Deci, cu aceste sume va
fi modificat bugetul.

Pe partea de cheltuieli. Deci, 171725,53 mii lei la o analiză pe tipuri de
cheltuieli, pe categorii de cheltuieli ar fi  cheltuieli de personal care reprezintă 30,73% din
bugetul pe 2015, din care pentru învățământ 20,38%. Restul de 10,35 reprezintă cheltuieli
de personal pentru aparatul propriu al Primăriei, servicii publice, cămin pentru persoane
vârstnice, poliție locală, creșă, sustenabilitate la un număr de 731 de angajați incluzând
asistenții personali ai persoanelor cu handicap.”

Onețiu  Cornelia  Maria:  ”Dacă  aveți  întrebări?  Poate  lumea  dorește  să
întrebe.”

Zdrânc Daniel: ”Am văzut la cap. 67.02 la amenajare skate parc o alocare de
aproximativ 530000 euro în 2015 pentru execuție  iar la cap. 70.02 alimentare cu apă pe
mai  multe  străzi  respectiv  Iederei,  Fântânele,  Camil  Velican,  Mărășești,  Aurel  Vlad,
Mihail  Kogălniceanu, Gheorghe Doja un rest de execuție de sub 400 de mii de euro
alocați pentru 2015.”

Silvia Moldovan: ”Da. Oricum la lista de investiții vroiam să vă rog  să
rețineți două aspecte. Pe cap. 51.02, punctul 6 aș vrea să rețineți o majorare cu suma pe
care doamna directoare a menționat-o.

Iar la cap. 65. 02 cheltuieli de capital, poziția 2 dintr-o eroare  de preluare de date
din calculator s-a trecut proiectul Experiență pentru experiență. Corect ar fi trebuit să fie
amenajare  teren multifuncțional  în  incinta Liceului  Sportiv,  toate  valorile  de pe linie



corespunzându-i acestui proiect ci nu primului care este trecut acolo dintr-o greșeală. De
fapt, proiectul Experiență pentru eficiență se regăsește la capitolul 68 și are valoarea de 52
mii. Acestea sunt modificările pe care vă rog să le rețineți și să fie trecute la faza de
hotărâre.

În ceea ce privește nominalizarea domnului consilier trebuie să vă spun că
ceea ce s-a trecut în dreptul obiectivului skate parc sunt valorile rezultate din licitație.
Lucrarea  este  în  derulare.  Are  termen  de  finalizare  luna  iunie.  Deci,  noi  trebuie  să
asigurăm toate veniturile. 
 Iar legat de celelalte obiective privind rețelele de apă, acestea se vor rezolva din
fonduri care sunt în responsabilitatea operatorului. Avem și un program dar el se aprobă la
nivelul Asociației Apa CTTA pe care nu îl controlăm noi.”

Zdrânc Daniel: ”Atunci de ce este trecut în proiectul de execuție dacă se
ocupă operatorul?”

Silvia Moldovan: ”Sunt trecute pentru că sunt obiective aprobate de către
noi.  Dar  evidențiate  că  așa  este  bine.  În  cazul  în  care,  să  spunem,  operatorul  are
posibilitatea de a susține sau o cheltuială de supraveghere tehnică sau o cheltuială care
privește taxa către nu știu ce, noi va trebui să o preluăm și să o introducem.”

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar
supun la vot aprobarea acestui proiect cu amendamentele propuse. Cine este pentru
aprobare?” 
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 13  voturi pentru și  5 voturi
împotrivă  Jidveian  Ovidiu  Viorel,  Medrea  Bogdan,  Zdrânc  Daniel,  Vasile  Crișan,
Clepan Dimitrie.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 31/2015

Zdrânc Daniel: ”Domnul secretar! La proiectul anterior aș vrea să vă întreb câte
voturi au fost pentru? La buget.”

Marcel Jeler: ”Ați fost doar dumneavoastră cinci împotrivă.”
Zdrânc Daniel: ”Și pentru?”
Marcel Jeler: ”Și pentru au fost 13.”
Zdrânc Daniel: ”Mulțumesc.„

4.  Utilizarea  sumelor  din  excedentul  anului  2014  al  activităților  instituțiilor
publice finanțate integral din venituri proprii (centre bugetare din învățământ)

 Se dă cuvântul  doamnei Teofila Țîr care prezintă proiectul de hotărâre precum
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila Țîr: ”La punctul 4, la sfârșitul anului 2014 unele centre bugetare din



învățământ au înregistrat excedent. Să vă explic de ce. Pentru că au fost venituri proprii
ale acestor unități de învățământ din chirii  sau știu eu ce și nu le-am putut utiliza pentru
că în luna noiembrie  nu am avut rectificare de buget. Nu s-au mai putut utiliza chiar fiind
încasate și în luna decembrie. Deci, au rămas înregistrate ca excedent pentru anul 2015.
Ele se vor utiliza. Și legea  spune că trebuie supus aprobării Consiliului local pentru a fi
utilizate cu aceeași destinație pentru anul următor.”

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții ? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru
aprobarea acestui proiect."  
       „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat 18 voturi  pentru.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 32/2015

Intră în sala de ședință domnul consilier Marius Adrian Costinaș.

5. Aprobarea și stabilirea modalității de decontare a cheltuielilor de transport în
comun efectuate de donatorii de sânge.

Se dă cuvântul  doamnei Teofila Țîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum
şi raportul de specialitate. 
      Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Zdrânc Daniel: ”Aș avea o întrebare. Nu se poate simplifica într-un fel această
procedură? Mi se pare destul de complicat. Să vină să semneze o hârtie. Nu se poate, prin
niște bonuri eliberate sau prin alte metode?”

Teofila Țîr: ”Trebuie să facă dovada.”
Medrea Bogdan: ”Bun. Dar vă dați seama, pentru 2,50 lei sau 2 lei  să vină.”
Teofila Țîr: ”Vă răspund eu. Colegii mei nu sunt aici. Noi am avut solicitare din

partea  Centrului  de  transfuzii.  Legea  așa  prevede.  Prevede  ca  transportul   pentru
persoanele care donează sânge în municipiul Alba-Iulia, că aici este Centrul de donare a
sângelui, să fie decontat de către Primărie. Eu am luat legătura personal cu Centrul de
transfuzii. Am avut intenția inițială de a încheia un protocol cu dânșii și să le virăm acești
bani lor, să plătească ei pentru că, acolo merge omul și să nu îl mai purtăm pe drumuri.
Nu există această posibilitate întrucât am primit niște norme  că nu au voie să utilizeze
decât banii pe care îi primesc din buget. Așa că, noi nu putem să simplificăm.”

Medrea Bogdan: ”Dar haideți să dăm niște tichete!”
 Teofila Ţîr: „Trebuie ţinută o evidenţă a acestor donatori de sânge. Şi atunci, pe
baza unei adeverinţe eliberate de biroul împuternicit merge la casierie şi îşi ridică banii.
Se pune problema inclusiv cu plata transportului. Poate să îşi ia bilet dus-întors. Şi atunci,
dacă eu îi iau biletul original nu mai are  cu ce să se întoarcă. Şi am convenit să îi facem o
copie a biletului şi să putem să justificăm aceste sume. Din tot judeţul. Reţineţi: din tot
judeţul.”
 Oneţiu Cornelia Maria: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt. Supun la vot proiectul.



Cine este pentru?”
„Fiind supusă la vot, acesta a fost votat cu 18  voturi pentru şi o abţinere Zdrânc

Daniel.”
 

S-a adoptat Hotărârea nr. 33/2015

6.  Utilizarea  sumelor  din  excedentul  bugetului  local,  din  anii  precedenți,  ca
sursă de finanțare a cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2015 

Se dă cuvântul  doamnei  Silvia  Moldovan care prezintă proiectul  de hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Silvia Moldovan: „Este în sumă de 21335306,33 lei. Conform reglementărilor în
vigoare se utilizează doar pentru investiţii,  investiţii  care se regăsesc în lista pe care
tocmai aţi aprobat-o. Şi este orientată către obiectivele care  sunt în continuare din anii
precedenţi, foarte puţine din ele pentru pregătirea altor proiecte.
 Şi  mai există la punctul 2 din această listă o sumă care se utilizează pe două
proiecte care sunt în continuare de anii trecuţi dar sunt cheltuieli de altă natură, angajate
pe proiectul Colegiului Economic, sume care au fost acordate ca şi prefinanţare.”
 Rareş Buglea: „Aş avea o intervenţie aici. Tot ceea ce ţine de buget eu aş avea toate
motivele  să nu votez pentru că, la bugetul de anul trecut am avut două amendamente şi
nici una dintre ele nu au fost îndeplinite. Păi ce autoritate, ce avânt mai pot eu să am în
calitate de consilier dacă orice aş spune, în Alba-Iulia se face tot ceea ce zice doamna
Silvia  Moldovan?  Nu am pretenţia  că  sunt  la  fel  de  expert  ca  dânsa!  Însă,  ambele
amendamente pe care le-am avut anul trecut s-au invocat motive că nu se poate! Şi atunci,
nu mai aduc nici un amendament pentru că, oricum nu se ţine cont de acesta! Am avut şi
am propus reabilitarea a două străzi scurte din Alba-Iulia. Nu se poate! Se poate numai
ceea ce zice doamna Silvia Moldovan!”
 Silvia Moldovan: „Domnule consilier! Nu e adevărat!  Vă rog frumos să nu mai
faceţi nici o adresă la mine pentru că eu nu am voie să nominalizez în listă decât proiecte
pe care dumneavoastră le aprobaţi! Aceasta este lege!”
 Rareş Buglea: „Propuneri cu care veniţi dumneavoastră!”
 Silvia Moldovan: „Nu! Eu pregătesc ceea ce se poate pregăti. Strada Iasomiei din
Pâclişa...”
 Rareş Buglea: „Mă bucur că măcar ţineţi minte ce am spus!”
 Silvia Moldovan: „Ţin minte perfect! Aceasta o pot gestiona! Problema aceasta!
Aşa! Strada Iasomiei din Pâclişa este stradă care va fi reabilitată doar după ce se asigură
sistemul de canalizare, proiect care este în pregătire pe POS-ul de mediu la operator. Şi
mai mult, pe strada Iasomiei va trebui să ducem apa care va asigura presiunea pe capătul
străzii  Carpenului şi  toate străzile care sunt în partea stângă a văii Pâclişei,  respectiv



Sitarului, Mierlei şi ce mai avem noi pe acolo. Este soluţia care s-a dovedit a fi viabilă,
fezabilă pentru dezvoltarea acestui proiect de extindere reţele apă la Pâclişa şi o dezvoltă
tot operatorul pe POS-ul de mediu.”
 Rareş Buglea: „Vă amintesc că sunt discuții pe care le-am avut și anul trecut!”
 Silvia Moldovan: ”Da. Asta este! Durata de implementare a unor proiecte care se
susțin din alte fonduri. Nu putem să le susținem pe un buget și pe altul pentru că nu sunt
puține. Iar strada Alesandria  face parte dintr-un lot mai mare. Strada Alesandria este
construită, are ca și grad de ocupare 55%.”

 Rareș Buglea: ”E vorba de Milenium.”
Silvia Moldovan: ”Eu îmi cer scuze. Știam de Alesandria. E acolo aproape.

De abia încercăm să dezvoltăm anul acesta toate rețelele de canalizare pe aceste străzi.
Anul trecut s-a finalizat  proiectul de canalizare și acum urmează, în capacitățile pe care le
avem să vedem ce se poate rezolva.”

Rareș Buglea: ”Pentru că vedem, din puținul pe care îl observ și îl știu și eu,
frumoasa și buna investiție a șoselei Alba Iulia-Micești, încă o iarnă și e praf. Investiția cu
parapeți și cu tot e praf! E vorba de pragurile de intrare.”
 Silvia Moldovan: ”Ce fel de praguri?”

 Rareș Buglea: ”Pragurile de intrare. Cei 10-15 metrii din fiecare stradă.”
 Silvia  Moldovan:  ”Există  pragurile  sau  racordurile,  cum  le  spune  corect.  Pe
racorduri este dezvoltată rețeaua acolo unde este domeniul public. Unde nu este domeniul
public, nu se poate.”

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este pentru
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 14 voturi, 2 abțineri Jidveian Ovidiu
Viorel, Vasile Crișan și 3 voturi împotrivă Medrea Bogdan, Clepan Dimitrie, Zdrânc
Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 34/2015

 Marcel Jeler: ”Vreau să fac un anunț. La punctul 1, adică la proiectul nr. 16, care
s-a discutat la primul punct, numîrând prin eliminare am constatat doar acum când a
venit că eram în sală doar optsprezece. Când a venit domnul Costinaș. Adică,  aceasta
înseamnă că, strângându-se doar 13 voturi pentru și fiind necesare 14 pentru adoptarea
proiectului,  a  rămas  neîntrunirea  numărului  de  voturi  necesar.  Nu  s-a  adoptat.
Regulamentul de la bazinul olimpic.„

Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.

7.  Documentația  tehnico-economică,  faza  DALI,  pentru  obiectivul  :
”Regenerarea spațiului public de agrement, zona Schit – Alba Iulia”

Se dă cuvântul  doamnei  Silvia  Moldovan care prezintă proiectul  de hotărâre
precum și raportul de specialitate.



Silvia Moldovan: ”În raportul de specialitate este scris în detaliu tot ce se spune la
acest proiect. În anexa la indicatori sunt înșiruiți toți indicatorii, toate capacitățile care se
creează în cadrul acestui proiect. Dacă aveți dumneavoastră întrebări?”

Medrea Bogdan: ”De ce considerăm că avem nevoie de o investiție nouă când
avem una care este în paragină? Avem una în paragină și vrem să facem alta nouă. De ce
nu o reabilităm pe cea existentă?”
 Silvia Moldovan: ”Chiar nu am înțeles. Vă rog să nu vă supărați.”
 Medrea Bogdan: ”Avem una în paragină, bazinul de la schit și facem una nouă?”
 Silvia Moldovan: ”Păi, acesta este amplasamentul. Acest amplasament este cel de
la terasa viilor.
       Oneţiu Cornelia Maria: ” Discuţii dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot proiectul
de hotărâre. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru și 4 abțineri Medrea
Bogdan, Zdrânc Daniel, Clepan Dimitrie, Vasile Crișan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 35/2015

Revine în sala de şedinţă domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.

8.  Stabilirea  contravalorii  atestatului  de  producător  și  a  carnetului  de
comercializare a produselor din sectorul agricol
  Se prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Oneţiu  Cornelia  Maria:  ”Întrebări?  Nu  sunt,  așadar  supun  la  vot.  Cine  este
pentru?”

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 36/2015

9. Alocarea unor sume de bani pentru activități culturale în anul 2015
 Se dă cuvântul  doamnei Luminița Fara  care prezintă proiectul de hotărâre

precum şi raportul de specialitate. 
Onețiu Cornelia Maria: ”Votăm pe articole. Vă rog să prezentați, doamna Fara!”

 Luminița Fara: ”Art.1 Aprobă alocarea sumei de până la 20.000 lei din bugetul
local pe anul 2015 - capitol cultură - Uniunii Scriitorilor din România - Filiala Alba -
Hunedoara pentru asigurarea cheltuielilor de editare şi tipărire a Revistei Discobolul.”
 Rareș Buglea: ”În comisie am discutat, parcă au fost două voturi împotrivă. La
Discobolul eu aș propune înjumătățirea acestei sume  și aș invoca anul mai auster din



punct  de  vedere  bugetar  pe  care  îl  are  Primăria  în  2015.  Îmi  asum toate  criticile
domnilor de acolo. Dacă vor fi.”

 Vasile Crișan: ”La comisia de buget s-a discutat problema sumei de bani. Cred
că ar fi necesar  să treacă pe la buget să vadă dacă sunt bani. Să vină pe la doamna
director să vadă dacă sunt sau nu sunt. Aprobăm și după aceea nu sunt.”

Pleșa Gabriel: ”Îmi pare rău pentru colegi! Nu pot să fiu de acord cu ei.  Dacă
un buget al Primăriei municipiului Alba-Iulia în 2015 nu poate susține două reviste de
cultură! Da? O revistă care, spre deosebire de alte lucruri, ni se aduce aici, de câte ori
le-a lăsat pe masă consilierilor și o societate cultural patriotică  ca Avram Iancu cu
această  sumă,  îmi  pare  rău!  Credeți-mă  că  sunt  sume  care  nu  sărăcesc  bugetul
municipiului Alba-Iulia și așa auster. Cultura a sărăcit foarte mult  în ultimii ani în țara
aceasta.”
 Rareș Buglea: ”Eu aș propune înjumătățirea sumei pentru Discobolul.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Supun la vot articolul 1 în forma prezentată. Cine este
pentru?”

”Fiind  supus  la  vot,  articolul  1  a  fost  votat  cu  12  voturi  pentru,  2  abțineri
Clepan Dimitrie, Vasile Crișan și 5 voturi împotrivă Medrea Bogdan, Jidveian Ovidiu
Viorel, Iancu Gheorghe, Zdrânc Daniel, Rareș Buglea.”

Luminița Fara: ”Art.2 Aprobă alocarea sumei de până la 20.000 lei  din bugetul
local pe anul 2015 - capitol cultură - Fundaţiei „Alba Iulia 1918 pentru Unitatea şi
Integritatea României”  pentru  asigurarea cheltuielilor de editare şi tipărire a Revistei
Dacoromania.”
 Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  pentru  activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
   Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Onețiu  Cornelia  Maria:  ”Discuții?  Nu  sunt,  așadar  supun  la  vot.  Cine  este
pentru?”

”Fiind supus la vot,  articolul 2 a fost  votat cu 17 voturi pentru și  2 abțineri
Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan.”

Luminița Fara: ”Art.3 Aproba alocarea sumei de până la 4.000 lei din bugetul
local pe anul 2015 -  capitol cultură - Societății cultural - patriotice „Avram Iancu” din
Romania, Filiala Alba pentru buna desfășurare a acțiunilor culturale din anul 2015.

 Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
   Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Onețiu  Cornelia  Maria:  ”Discuții?  Nu  sunt,  așadar  supun  la  vot.  Cine  este
pentru?”

”Fiind supus la vot, articolul 3 a fost votat cu 19 voturi pentru.”



Oneţiu Cornelia Maria: „Supun la vot aprobarea proiectului  nr.  9 împreună cu
articolele votate. Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru și 5 abțineri Jidveian
Ovidiu Viorel, Medrea Bogdan, Zdrânc Daniel, Vasile Crișan, Clepan Dimitrie.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 37/2015
 10.  Plata  cotizației  Municipiului  Alba  Iulia  către  Asociația  ICLEI  –

International Council for Local Environmrntal Initiatives, pentru anul 2015
Se  dă  cuvântul  domnului  Mihai  Belală  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre

precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar supun
la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 38/2015

11.  Planul  de  perfecționare  al  funcționarilor  publici  din cadrul  aparatului  de
specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia și din cadrul serviciilor publice aflate
în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia, pentru anul 2015

Se  dă  cuvântul  domnului  Bucur  Dorică  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bucur Dorică: ”Se perfecționează funcționarii publici în 2015 conform legii. Sunt
în număr de 315.”
 Jidveian Ovidiu Viorel: ”Unde se țin?”
 Bucur Dorică: ”În toată țara.” 

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar supun



la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 39/2015

Raul Sebastian Tudorașcu: ”Vis a vis de punctul 16. Domnul secretar ați spus că
datorită faptului că au fost doar 13 voturi pentru. Dacă proiectul nu a fost respins, eu așa
știu din regulament și din lege, dacă proiectul  nu a fost respins, poate fi reluat votul
datorită faptului că a venit un domn consilier  care nu a participat la respectivul vot.”

Marcel  Jeler:  ”Acum,  dacă  dumneavoastră  sunteți  de  acord,  eu  nu  am nimic
împotrivă. Votul a fost făcut și …”

Paul  Voicu:  ”Domnul  secretar!  Nu  că  dacă  sunteți  de  acord!  Dacă  așa  e
regulamentul! Nu că dacă așa vrem!”

Marcel Jeler: ”Eu știu că dacă s-a votat odată așa, așa rămâne.”
Georgeta  Rânghet:  ”Regulamentul  prevede:  proiectul  respins nu poate fi  reluat

votul  în cadrul aceleiași ședințe. Proiectul respins.”
Raul Sebastian Tudorașcu: ”Acesta nu a fost repins. A fost adoptat cu 13 voturi

pentru și 5 voturi împotrivă.”
 Mircea Hava: ”Domnilor consilieri! Eu vă propun, pentru că, nu este nici o pasiune

legată de bazinul olimpic ci o chestiune de a regla niște treburi. Pentru foarte mulți sunt
pasiuni!  Pentru noi a fost pasiune în patru  ani de zile să îl terminăm cu toate opreliștile
pe care … Să-i dea dumnezeu sănătate domnului director!

Acum trebuie să meargă bazinul și  să se ducă toată lumea acolo.  Deci,  eu vă
propun  să nu avem discuții că sunt 13, că sunt 14, să veniți, domnilor consilieri la muncă
măcar odată pe lună! Dacă puteți! Dacă nu, spuneți că nu puteți și stați acasă să vă vedeți
de job-urile dumneavoastră! Și eu vă propun să meargă în luna martie ca să nu fie discuții.
Deci, nu este nici o pasiune. Este drept că toată discuția de aici va fi folosită  cu copiii și
cu părinții și iarăși vom fi puși în față. Există niște naționalități conlocuitoare care asta fac
tot timpul. Văd că ceea ce s-a preluat bine de la ei, s-a preluat lucrul acesta! Dar asta este
problema fiecăruia. Eu vă propun să facem treaba aceasta în luna martie. În martie trebuie
să facem o ședință ordinară pentru că nu mai avem viceprimar. Facem în prima decadă, în
prima săptămână din martie. Votăm și regulamentul. Mai punem și niște modificări. Ne
mai întâlnim odată și discutăm serios. și tot ca să fie bine. Aici este excepțional ca să
reproducem în fața camerelor de luat vederi! Nu eu! Dar când suntem acolo și discutăm
între noi, toți avem aceeași părere. E atât de interesantă chestia aceasta  încât pe mine
chiar că mă distrează. Depinde cine observă!  Dar asta e! Nu mai comentăm! Eu vă
propun, poate ne mai întâlnim odată, să luăm lucruri bune unii de la alții și în luna martie
aprobăm sau nu aprobăm ceea ce înseamnă regulament!”
 Rareș Buglea: ”Numai să nu apară blocaje până în martie.”
 Mircea Hava: ”Nu apare nici un blocaj pentru că îi lăsăm  să funcționeze după
vechiul regulament. Singura chestiune este taxa de culoar.”
 Ioan Bogățan: ”Dar ei vor merge la bazin după ceea ce am aprobat acum.”
 Mircea Hava: ”O să le spunem că rămân pe vechiul sistem. Deci, asta vă propun.



Să nu mai discutăm, să facem toată treaba ok. Bazinul funcționează așa cum a funcționat
până acum.”

12. Participarea Municipiului Alba Iulia pentru anul 2015, în cadrul Acordului
de Cooperare aprobat prin Hotărârea nr. 184/2014 a Consiliului local.

Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Crina  Dumitrescu:  ”În  anul  2014  s-a  aprobat  un  acord  de  cooperare  cu
Universitatea 1 Decembrie 1918 și Muzeul Național al Unirii. Pentru punerea în valoare a
patrimoniului istoric al orașului  și valorificarea unor colecții de fotografii existente în
Alba-Iulia.  În  acord  s-a  stabilit  că,  anual  să  fie  alocată  o  sumă  pentru  îndeplinirea
obiectivelor stabilite în cadrul  acestui acord  pe o perioadă de cinci ani. Suma pe care o
propune Universitatea și Muzeul este 138500. Ceea ce vă mai pot spune  este faptul că,
urmare a primului an din cadrul acordului  au fost finalizate 25 de povești care urmează să
fie traduse  și în limba engleză și o colecție fotografică de 250, așa cum de fapt scrie și în
acord. Toate aceste materiale vizuale vor fi prezentate cu ocazia zilelor orașului. Prin acest
proiect se aprobă  suma care se alocă pe 2015.”
 Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar supun
la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”

       ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru și 2 abțineri Medrea
Bogdan, Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 40/2015

13. Modificarea Hotărârii nr. 394/2014 a Consiliului local privind participarea
Municipiului Alba Iulia la proeictul Dezvoltarea comunităților locale prin economie
socială.

Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,



respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Crina Dumitrescu: ”În cadrul acestui proiect se dorește modificarea organigramei și
a  statului  de  funcții,  ca  urmare  a  introducerii  unui  nou post.  Nu implică  modificări
bugetare.   Doar  un  singur  post  de  consilier  de  dezvoltare  personală  care  vine  și
completează activitatea desfășurată de către psihilog. Motivul pentru care s-a introdus, de
fapt a fost și aprobat de către organismul intermediar  prin act adițional se datorează
faptului că nu se lucrează  cu persoane care au probleme de ordin psihic și se lucrează cu
persoane sociabile  care doresc a fi îndrumate  în carieră și găsirea unui loc de muncă.
Deci, e mult mai justificată intervenția unui consilier de dezvoltare personală ci nu a unui
psiholog.”
 Vasile Crișan: ”Anul trecut la acest proiect a venit și s-a suplimentat cu 2 locuri. Și
ni s-a spus că era obligatoriu.”
 Crina Dumitrescu: ”Anul trecut nu exista acest proiect. Este un proiect nou care a
fost aprobat în ședință anul trecut. Contractul de finanțare s-a semnat la sfârșitul anului
trecut. Deci, nu am venit cu suplimentări sau modificări de organigramă.”
 Vasile Crișan: ”Bun. Dacă din cele 19 persoane  care apar, am reușit să angajăm
vreun șomer? Nu avem dreptul să angajăm șomeri sau alte persoane? Șofer sau femeie de
serviciu?”

Crina Dumitrescu: ”Persoanele care se angajează ca și consilier în cadrul acestui
proiect trebuie să îndeplinească anumite condiții impuse de ghidul general al proiectului.
Deci, trebuie să aibă experiență în domeniu și anumite competențe pe care le probează
prin CV. În general, aceste persoane participă la scrierea proiectului și sunt cunoscute de
către finanțator. Și v-am mai spus că face parte din procesul de selecție. Deci, pentru
selectarea  unui  proiect,  un  punctaj  destul  de  generos  se  acordă   capacității  de
implementare  a  proiectului  pe  care  o  probăm   cu  experiența  municipalității  în
implementări de proiecte  și cu persoanele care participă la implementarea proiectului,
respectiv CV-urile. Este mai dificil să angajăm persoane  care nu au experiență în așa
ceva. Dar se poate să participe în calitate de beneficiar și se va găsi un loc de muncă  pe
măsura competențelor.”
 Vasile  Crișan:  ”Am vrut  să  mă  angajez  șofer.  Și  nu  știam dacă  pot  îndeplini
condițiile  că îmi dau demisia din funcția de consilier  să fiu șofer.” 

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar
supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru și 4 abțineri Medrea
Bogdan, Clepan Dimitrie, Vasile Crișan, Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 41/2015
 

14. Încheierea Actului adițional nr. 2 la Contractul pentru acordarea de servicii
sociale nr. 16093/2014 dintre Municipiul Alba Iulia prin Direcția de asistență socială și
Asociația Caritas Alba Iulia – Asistență socială și medicală pentru susținerea financiară
a Centrului de îngrijire medicală și asistență socială la domiciliu Alba Iulia.



Se  dă  cuvântul  doamnei  Delia  Cristescu  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
   Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Delia Cristescu: ”Începând din anul 2006, Direcția de Asistență Socială a încheiat
anual  contracte  pentru  acordarea  de  servicii  socio-medicale  la  domiciliu  destinate
vârstnicilor, persoanelor cu boli incurabile, bolnavilor cronici,  persoanelor cu handicap
cu Asociația Caritas Alba-Iulia - Asistență Medicală și Socială prin Centrul de îngrijire
medicală și asistență socială la domiciliu.”

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar
supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 42/2015

15. Încheierea Actului adițional nr. 2 la Contractul pentru acordarea de servicii
sociale  nr.  18159/77/2013  dintre  Municipiul  Alba  Iulia  prin  Direcția  de  asistență
socială  și  Asociația  Filantropia  ortodoxă  Alba  Iulia,  pentru  susținerea  financiară  a
”Serviciului socio-medical de îngrijire la domiciliu a persoanelor vărstnice Alba Iulia” 

Se  dă  cuvântul  doamnei  Delia  Cristescu  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  pentru  activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

   Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Delia Cristescu: ”Este vorba tot de persoanele vârstnice care au dreptul la măsuri
de asistență socială în raport cu situația socio-medicală și cu resursele economice de care
dispun. Asociația Filantropia Ortodoxă asigură pentru un număr  de 25 de vârstnici din



municipiul Alba-Iulia servicii de îngrijire la domiciliu.”
Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar

supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 43/2015

17. Aprobarea unor documentaţii de urbanism :

Art.1 Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  BAZA  DE
AGREMENT ZONA BAZIN OLIMPIC,  ALBA IULIA,  STR.REPUBLICII,  NR.7,
solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”,  

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.
        Călin Hedviga: ”PUD construire zonă de agrement  în zona bazinului olimpic,
despre care tocmai ați discutat. Și propune dezvoltarea  zonei de agrement cu 3 bazine
de înot și  un pavilion administrativ, un teren multifuncțional  cu gradene,  locuri de
joacă pentru copii.  Practic,  este  o funcțiune urbană care  se  mută de la  Schit  și  se
reamenajează într-o zonă  de interes a localității.  Pentru aceasta  a fost  studiată   o
suprafață de 18000 mp din care  partea aceasta cu galben  este pentru dezvoltarea
străzii Alcala de Henares. Parcajele sunt amenajate strict în două pachete, unu strict
pentru zona de vară și celălalt care va deservi și bazinul olimpic.” 
         Paul Voicu: ”Spuneți, vă rog, câte parcări avem aici?”
         Călin Hedviga: ”64.”
          Paul Voicu: ”Deci, aici și aici sunt prevăzute.”  
         Călin Hedviga: ”34 aici și 30 aici.”

Rareș Buglea: ”Cele din față le avem deja.”
Paul Voicu: ”Eu v-aș propune, domnilor consilieri, să amânăm acest proiect de

pe ordinea de zi și încă odată să chemăm arhitectul la noi și să discutăm parcările. Eu
am discutat ceva cu dumneavoastră și nu știu dacă ați discutat cu el. Văd că nu a prins
tot ce am spus. Vă dați seama ce aglomerație va fi în această zonă dacă dăm drumul la
toate activitățile din spate. După masa ați văzut că sunt aglomerate zonele. Sunt și
copii  și  adulți,  câte 50-60 de mașini  acolo și  e blocat  tot trotuarul.  Oricum aceste
parcări le-a retras arhitectul  și le-a  pus aici, după ce am discutat cu doamna Hedviga
și cu dânsul pentru că, înainte erau câteva aici la limita trotuarului de se încălecau
mașinile  cu pietonii. Nu știai ce e aici. Acestea văd că le-a pus unde am spus noi. Dar
se mai pot face parcări aici și pe acolo  printre copaci și se mai pot face în parcări aici.
Azi-mâine se dă drumul la acel hotel care că este în imediata apropiere cu bazinul
olimpic. Și toată acțiunea de aici. Deci, nu putem lăsa o așa zonă aglomerată cu 60 de
parcări. Și data viitoare o să discutăm. Dacă vreți să mai spuneți ceva.”

Călin Hedviga: ”Pentru a doua propunere a dumneavoastră am analizat-o. Dar
situația juridică  este cu problemă  pentru că nu poți amenaja parcări publice cu acces
pe proprietate privată.”



Paul Voicu: ”Acesta este un punct de vedere al dumneavoastră și al altor colegi.
Pe partea dreaptă vă referiți?”

Călin Hedviga: ”Da.”
Paul  Voicu:  ”Trebuie  să  găsim o  soluție  chiar  cu  acceptul  vecinilor.  Eu  vă

propun să chemăm arhitectul și să mai discutăm odată.”
Mircea Hava: ”Mai trebuie văzută odată chestiunea aceasta. Nu s-au prea făcut

toate lucrurile pe care le-am discutat. Acolo este un punct foarte aglomerat.”
Onețiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  mai sunt? Nu sunt, așadar supun la vot

cine este pentru amânarea acestui articol.”
         ”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 19  voturi pentru amânare.”

Părăsește sala de ședință domnul consilier Albani rocchetti Simone.

Art.2:  Aprobă Planul  Urbanistic  Detaliu  „EXTINDERE  LOCUINTA  PE
ORIZONTALA  SI  VERTICALA,  ALBA  IULIA,  STR.  BUCURESTI,  NR.66,
solicitant MIHALTIAN DORIN”, conform planului de situatie anexat. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.
      Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”

Călin  Hedviga:  ”Se  referă  la  extindere  locuință  pe  orizontală  și  verticală  pe
strada București. Am solicitat această documentație de urbanism pentru această casă
existentă, fiind vorba de o parcelă atipică și îngustă. Extinderea este propusă în spatele
locuinței prin demolarea unei părți din construcție.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este pentru
aprobare?”

”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Revine în sala de ședință domnul consilier Albani Rocchetti Simone.

 Art.3: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „EXTINDERE LOCUINTA, ALBA
IULIA, STR.ARMONIEI,  NR.1,  solicitant JIBETEAN IOAN DORIN, JIBOTEAN
MARIA, JIBOTEANU NICOLAE”, conform planului de situatie anexat. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.
      Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem



obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
Călin Hedviga: ”Se referă la extindere locuință pe strada Armoniei. Suntem într-

o zonă unde, din motive de ieșire din indiviziune  s-au creat parcelele pe care le vedeți
și  pentru  a  se  putea  realiza  extinderea  cu  acces  s-a  făcut  următoarea  propunere.
Aceasta  este  parcela  comună  a  tuturor  proprietarilor  iar  celelalte  sunt  parcele
independente. Iar pe proprietatea comună se vor realiza accesele la parcelele ieșite din
indiviziune.”

Oneţiu Cornelia Maria: „Supun la vot. Cine este pentru aprobarea articolului 3?”
„Fiind supus la vot, articolul 3 a fost votat cu 18 voturi pentru și o abținere

Zdrânc Daniel.”

Art.4:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Detaliu  „AMENAJARE  ZONA  DE
AGREMENT LA BAZA SPORTIVA “WINNER’ S CLUB TALNAR, ALBA IULIA,
STR. PACII, NR.15, solicitant S.C. WINNER'S CLUB TALNAR SRL”, 

Călin  Hedviga:  ”Vă  propun  retragerea  de  pe  ordinea  de  zi  a  acestui  articol
deoarece nu avem avizul de la cultură.”

Art.5 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „ELIMINARE TRONSON STRADA,
ALBA IULIA,  STR.CONSTANTIN NOICA,  NR.2,  solicitant STANILA ADRIAN
IOAN”, conform  planului  de  situatie  anexat,  cu  conditia  reglementarii  distantei
minime de 3,0m fata de limita laterala stanga al parcelei.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  cu condiții acest proiect de hotărâre.”

Călin Hedviga: ”Propune o eliminare de tronson de stradă. În PUZ Alba Iulia-
Micești este aici o stradă, în condițiile în care construcțiile din jur  nu mai permit
realizarea  acestui  tronson.  Propunerea este  de eliminare și  realizare  a  unei  parcele
construibile. Există o condiție a comisiilor și anume: între arealul construibil  și limita
de proprietate, deci nu 2 metrii cum zice Codul civil ci 3 metrii.”

Oneţiu Cornelia Maria: ”Alte discuții? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este
pentru aprobare cu condiția impusă?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru și o abținere Vasile
Crișan.”

Art.6 Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „REGLEMENTARE  REGIM  DE
CONSTRUIRE  LOCUINTE  INDIVIDUALE  SI  A TRAMEI  STRADALE,  ALBA
IULIA –  OARDA DE SUS,  STR.SOIMULUI,  FN,  solicitant PRATA VALERIA”,
conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de



specialitate.
Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”

Călin Hedviga: ” La punctul 6 reglementare regim de construire în Oarda de
Sus. Este vorba de o parcelă aflată la limita noului perimetru intravilan. Și pentru că nu
are o reglementare amănunțită am solicitat acest plan urbanistic. Este vorba de zona de
locuințe individuale care stabilește: profilul de stradă, retragerea față de alineament,
regimul de înălțime maxim admis.”

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă mai sunt la acest articol? Nu sunt, așadar
supun la vot. Cine este pentru aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru.”

Art.7 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE PUZ IUSURI, aprobat
CU HCL 446/2007,  PT.  SCHIMBAREA ZONEI  FUNCTIONALE,  ALBA IULIA,
STR.VIILOR,  NR.53,  solicitant POP IOAN RADU,  POP RODICA ELENA,  POP
MIHAI, S.C. ARION TRANS SRL”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”

Călin  Hedviga:  ”Pe strada Viilor  am avut  un plan urbanistic  mai  vechi  care
presupunea  bloc-două  case,  bloc-două  case.  Solicitarea  este  de  anulare  a
reglementărilor  și crearea unui front numai de locuinţe individuale.”

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă mai aveţi la acest articol? Nu sunt, așadar
supun la vot. Cine este pentru aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru.”

Art.8 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „ EXTINDERE CIMITIR MUNICIPAL,
ALBA  IULIA,  B-DUL  INCORONARII,  NR.19,  solicitant MUNICIPIUL  ALBA
IULIA”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,



ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
        Călin Hedviga: ”Municipiul Alba-Iulia are reglementat cimitirul de pe Încoronării
prin PUG-ul aprobat anul trecut. Prezenta prevedere vine să extindă  cimitirul spre
zona  Dealul  Furcilor.  Odată,  pentru  că  necesitatea  impune  și  cealaltă  pentru  că  a
existat posibilitatea achiziționării unei suprafețe de 1500 mp. Este vorba de perimetrul
interior al cimitirului municipal. Cam atât este cu suplimentarea.”

Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă mai aveţi la acest articol? Nu sunt, așadar
supun la vot. Cine este pentru aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru.”

Art.9 Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.1 si art.2
perioada de valabilitate de 3 ani.

Onețiu Cornelia Maria: ”Supun la vot acest articol. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, articolul 9 a fost votat cu 19 voturi pentru.”

Art.10 Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.3, art.4,
art.5  si  art.6  perioada  de  valabilitate  pana  la  aprobarea  unei  alte  documentatii  de
urbanism pe terenul reglementat.

Onețiu Cornelia Maria: ”Supun la vot acest articol. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, articolul 10 a fost votat cu 19 voturi pentru.”
Onețiu Cornelia Maria: ”Supun la vot proiectul de hotărâre nr. 17  împreună cu

articolele votate. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul împreună cu articolele a fost votat cu 18 voturi

pentru și o abținere Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 44/2015

Părăsesc sala de ședință domnii consilieri Jidveian Ovidiu Viorel și Paul Voicu.

18. Revocă Hotărârea nr. 348/2009 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia
Se  dă  cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  și

raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia."

Aurica Groza: „Este vorba de un imobil situat pe strada București, nr. 16A.”
Onețiu Cornelia Maria:  ”Discuții  dacă sunt la acest  proiect?  Nu sunt,  așadar

supun la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect?”

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru.”



S-a adoptat Hotărârea nr. 45/2015

Revine în sala de ședință domnul Paul Voicu.

 19. Expertiza tehnică extrajudiciară întocmită în Dosar nr. 8250/176/2014, aflat
pe rol la Judecătoria Alba Iulia 

Se  dă  cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  și
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: ”Este expertiză tehnică în Bărăbanț pe strada Cabanei unde
este o uzucapiune.”
 Onețiu Cornelia Maria: ”Discuții la acest proiect? Nu sunt, așadar supun la vot
cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 46/2015

 20. Expertiza tehnică extrajudiciară întocmită în Dosar nr. 8523/176/2014, aflat
pe rol la Judecătoria Alba Iulia.

Se dă cuvântul  doameni Aurica Groza  care prezintă proiectul  de hotărâre și
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: „Este o neînsușire de expertiză tehnică în Dosar nr. 8523 la
Judecătorie. Un imobil pe strada Almașului, nr. 6. Nu însușim deoarece nu este corect
efectuată parcelarea.”

Onețiu  Cornelia  Maria:  ”Alte  discuții?  Nu  sunt,  așadar  supun  la  vot
aprobarea acestui proiect. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 47/2015

21. Expertiza tehnică judiciară întocmită în Dosar nr. 9746/176/2011, aflat pe rol



la Judecătoria Alba Iulia 
Se  dă  cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  și

raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Aurica Groza: „Este o însușire parțială a unei expertize tehnice pentru un imobil
situat în Oarda. Aici însușim varianta 1.”

Onețiu Cornelia Maria: ”Discuţii? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru
aprobare?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 48/2015

 22.  Raportul  de  expertiza  tehnică  judiciară  întocmită  în  Dosar  nr.
9711/176/2014, aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia.
  Se  dă  cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  și
raportul de specialitate.
     Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica  Groza:  „Este  o  expertiză  tehnică  pe  strada  Livezii.  O  identificare  și
rectificare de suprafață.”

  Onețiu Cornel Stelian:  ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot cine
este pentru aprobare?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 49/2015

23. Propunerile de atribuire în proprietate a terenului aferent caselor particulare. 
Se dă cuvântul  doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul  de hotărâre și

raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica  Groza:  ”Este  o  propunere  de  atribuire  la  un  teren.  Este  o  singură
propunere pe art. 36 din Legea nr. 18.”

  Onețiu Cornelia Maria:  ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot cine
este pentru?”



”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru. ”

S-a adoptat Hotărârea nr. 50/2015
Revine în sala de şedinţă domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.

24.  Modificarea Hotărârii  nr.  214/2014 a  Consiliului  local  privind aprobarea
Regulamentului  de  organizare  şi  funcţionare  a  sistemului  de  parcare  cu  plată  în
Cetatea Alba Carolina

Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre și
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Inurean Ioan: ”Vă pot spune pe scurt. Modificarea este doar la art. 5 unde tariful
de parcare  este de 2 lei pe oră pentru un loc de parcare cu TVA inclus. Apare fraza cu
TVA inclus. Atât.”

Vasile Crișan: ”Ce se întâmplă sâmbăta cu nunțile? Ce va fi acolo că vor fi sute
de mașini să intre sau să iese? Șapte-opt nunți cu opt-zece mașini.”

Onețiu Cornelia Maria:  ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot cine
este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18  voturi pentru și o abținere Vasile
Crișan. ”

S-a adoptat Hotărârea nr. 51/2015

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei convenţii de constituire
a dreptului de uz şi a dreptului de servitute asupra unui imobil (teren). 

Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre și
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Inurean Ioan: ”Este vorba lângă o centrală termică de suprafața de 28 metrii
pătrați pentru un punct trafo suprateran.”

Paul Voicu: ”Spune, domnule director, că trebuie să îl scoatem  cum putem din
Cetate.”

Părăsește sala de ședință domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.

Inurean Ioan: ”Au materialul.”



Paul Voicu: ”De aceea l-am pus la urgență. Trebuie să eliberăm autorizație de
construire  și avem nevoie de acest teren pentru post trafo.”

  Onețiu Cornelia Maria:  ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot cine
este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17  voturi pentru și o abținere Vasile
Crișan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 52/2015

26.  Proiect  de  hotărâre  privind  transmiterea  în  folosinţă  gratuită  către
ASOCIAȚIA INTERCOMUNITARĂ  DE  DEZVOLTARE  ALBA IULIA(AIDA)  a
unor spații situate în incinta direcției Programe și a Primăriei municipiului Alba Iulia.

Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre și
raportul de specialitate.
  Rareș Buglea: ”Adică, aici?”

Inurean Ioan: ”Ei foloseau sala dar acum am reglementat-o. Pot folosi și ei și
PAEM și Consiliul local fără să ne aducem deranj unii la alții. De sala aceasta este
vorba.”

  Onețiu Cornelia Maria:  ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot cine
este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17  voturi pentru și o abținere Vasile
Crișan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 53/2015

Revine în sala de ședință domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.

27. Proiect de hotărâre privind mandatarea domnului avocat Toacă Robert de a
reprezenta  interesele  Consiliului  local  al  municipiului  Alba-Iulia  în  Dosar  nr.
7223/107/2012.

Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Paul Voicu: ”Vă spun eu ca să nu aflați din altă parte. În 11 martie este primul
termen al dosarului  care a fost la tribunal cu fotbalul. Este primul termen  și din nou
Consiliul local trebuie să fie de acord să-și angajeze apărător.”

Georgeta Rânghet: ”Este angajat dar nu are mandat.”



Paul Voicu: ”Da. De aceea l-am pus suplimentar. Astăzi am aflat termenul.”
Oneţiu Cornelia Maria: ”Discuții dacă  mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar

supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru și o abținere

Paul Voicu.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 54/2015

28. Proiect de hotărâre privind  deplasarea  domnului Mircea Hava – Primar al
municipiului Alba Iulia în Italia în perioada 21 – 26 februarie 2015

Se  dă  cuvântul  domnului  Mihai  Belală  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Mihai Belală: „Domnul primar Mircea Hava a fost invitat în Italia  să viziteze
două mari companii din domeniul amenajării peisagistice.”

Zdrânc Daniel: „Aici aş vrea să ştiu cine face parte din delegaţie.”
Paul Voicu: „Domnul Primar.”

  Onețiu Cornelia Maria:  ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot cine
este pentru?”

”Fiind supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  18 voturi  pentru și  o  abţinere
Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 55/2015

29. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce
lucrările Consiliului local al municipiului Alba Iulia în perioada martie  – mai 2015

Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet  care prezintă proiectul de hotărâre și
raportul de specialitate.

       Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Raul  Sebastian  Tudoraşcu  care  prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică
locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Popa Pavel: „Propun ca preşedinte al şedinţelor de consiliu pentru următoarele trei
luni să fie domnul consilier Paul Voicu.”

  Onețiu Cornelia Maria:  ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot cine
este pentru aprobarea acestui proiect cu propunerea făcută de domnul consilier Popa



Pavel?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru şi o abţinere Paul
Voicu.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 56/2015

II. Diverse

1.  Onețiu  Cornelia  Maria:  ”Avem o  solicitare  cu  nr.  7129/28.  01.  2015  a
domnului scriitor Ion Mărginean prin care solicită amplasarea unui bust a lui Ștefan
Manciulescu.”

2. Marcel Jeler: ”Aveți o cerere cu nr. 14327/19. 02. 2015 a Asociației Creștină
Apostolică Penticostală ”Betel”. Solicită atribuirea Centralei Termice nr. 21 în M-urile
din Cetate în care vor să amenajeze casă de rugăciune.”

Vasile Crișan: ”Trebuie analizate locurile de parcare acolo.„
Raul Sebastian Tudorașcu: ”Nu trebuie proiect?”
Marcel Jeler: ”Evident că trebuie. Dacă vreți să votați să se inițieze un proiect.”
Domuța Iulius Viorel: ”Pe ce să votăm?”
Onețiu Cornelia Maria: ”Sunteți de acord?”
Marcel Jeler: ”Noi trebuie să le dăm un răspuns.”
Paul Voicu: ”Răspunsul este că executivul va analiza.”

3. Marcel Jeler: ”Tot la Diverse aveți o solicitare cu nr. 14273/19. 02. 2015 de
la AIDA. Ați avut proiectul de la AIDA pe care l-ați și adoptat. Nu mai e cazul.”

4. Georgeta Rânghet: ”La diverse avem solicitarea cu nr. 7113/28. 01. 2015 a
Ministerului  Apărării  Naționale  -  Direcția  domenii  și  infrastructuri.  În  2010 ni  s-a
transmis un teren pentru construirea de locuinţe ANL pe strada Lalelelor, FN. Nu s-au
realizat locuinţele. Armata doreşte reprimirea în patrimoniul dânşilor  a terenului. Şi
Consiliul local să fie de acord cu aceasta. Noi considerăm că nici legal nu se poate.
Transmiterea din proprietatea unităţii administrativ teritoriale în proprietatea Statului
se face la solicitarea lor. Deci, nu a noastră. Deci, dânşii cer să solicităm noi şi să
transmită terenul înapoi lor pentru că nu s-au realiyat ANL-urile. Ceea ce nu se poate
nici legal. Răspunsul îl vom da în sensul acesta.”

Raul Sebastian Tudoraşcu: „Scrie pentru ce le trebuie terenul?”
Georgeta Rânghet: „Nu scrie. Pentru că nu ne-am realizat obligaţia prevăzută în

hotărârea de transmitere.”



III. Stabilirea şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe
luna martie  2015.

Onețiu Cornelia Maria: „Propun ca şedinţa ordinară din luna martie 2015 să aibă
loc în data de 12 martie  2015. Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru.”
Onețiu Cornelia Maria: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa

de azi închisă.”

Alba Iulia, 20 februarie 2015

    PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                          SECRETAR
                         Consilier                                                           Marcel Jeler

Onețiu Cornelia Maria






